
 

STANDING AUTHORITY FOR CLIENT MONEY 
客戶款項之常設授權函件 

Account Name 戶口名稱 ：_________________________________________________________________________________________  

Account Number 戶口號碼： _______________________________________________________________________________________  

Authority under section 8 of the Securities and Futures (Client Money) Rules 

根據證券及期貨(客戶款項)規則第八條發出之授權 

I/ We hereby authorise you to transfer such part of my/our client money maintained with you to any of your accounts outside Hong Kong as you may 

consider appropriate. The term of my/our authorisation contained in this letter shall be for a period of twelve months from the date of this letter, and 

may be renewed or shall be deemed to be renewed upon its expiry date for a further period of twelve months in such manner as may be required by 

applicable laws, regulations and codes of conduct from time to time. I/We may withdraw my/our such authorisation by giving not less than seven 

days' prior written notice to you. 

I/We acknowledge that client money held by you outside Hong Kong are subject to the applicable news and regulations of the relevant overseas 

jurisdiction which may be different from the Securities and Futures Ordinance and the rules made thereunder including the Securities and Futures 

(Client Money) Rules. Consequently, such client money may not enjoy the same protection as that conferred on client money held in Hong Kong. 

本人/吾等茲授權貴行轉帳貴行持有本人/吾等之客戶款項中貴行認為合適之貴行在香港以外地方之戶口，本函所 载之本人/吾等之授權期限應

由本函日期起，為期十二個月，該授權可在到期日以適用法律、規例及操守準則所不 時規定之方式重續或被視為重續十二個月。本人/吾等

可透過向貴行發出不少於七天的事先書面通知撤回本人/吾 等之該授權。本人/吾等確認貴行在香港以外地方收取或持有的客戶款項，是受到

有關海外司法管轄區的適用法律 及規例所監管的。這些法律及規例與證券及期貨條例及根據該條例制訂的規例（包括《證券及期貨（客戶

款項）規 例》）可能有所不同。因此，有關客戶款項將可能不會享有賦予在香港收取或持有的客戶款項的相同保障。 

Client(s) Signature (for corporate client, with Company chop) 

客戶簽署(公司客戶須加蓋公司圖章） 

Name姓名： 

Title職銜： 

Date日期： 

註：如中英文版本有何分歧，概以英文版本為準。
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